



အလုပ်သင်ကာလနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများ မိဘများနှင့် ပြုစုစောင့်ရှောက်သူများအတွက် အချက်အလက်

အလုပ်သင်ကာလနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများသည် လစာရသော အလုပ်ခွင်သင်တန်းနှင့် မှတ်ပုံတင်ထားသော သင်တန်းပို့ချရေး အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြင့် နည်းလမ်းတကျ လေ့လာသင်ယူမှုတို့ကို ပေါင်းစပ်ထားသော သင်ကြားရေးလမ်းကြောင်းများ ဖြစ်သည်။ အလုပ်သင်ကာလ သို့မဟုတ် အလုပ်ခွင်သင်တန်းအား ပြီးမြောက်ပါက လူတစ်ဦးသည် လက်တွေ့အသုံးဝင်သော အရည်အသွေးများနှင့် တစ်နိုင်ငံလုံးက အသိအမှတ်ပြုထားသော အရည်အချင်းများ ရရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ သတင်းအချက်အလက်နှင့် ပံ့ပိုးကူညီမှုများကို [အလုပ်သင်ရုံး](#)¹ ဝဘ်ဆိုဒ်နှင့် [အလုပ်သင်ပံ့ပိုးကူညီရေး](#)² ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် ရနိုင်ပါသည်။

အလုပ်သင်ကာလဆိုတာ ဘာလဲ။

အလုပ်သင်များအား အရည်အချင်းပြည့်ဝသော ကုန်သွယ်ရေးရာကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးပြီး တစ်နိုင်ငံလုံးက အသိအမှတ်ပြုထားသော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေး (VET) အရည်အချင်းရှိသည့် ကုန်သည်တစ်ဦး ဖြစ်လာစေပါသည်။ အလုပ်သင်ကာလသည် ပုံမှန်အားဖြင့် ၃.၅ နှစ် သို့မဟုတ် လေးနှစ်ကြာမြင့်သော စီးစဉ်ဖွဲ့စည်းထားသည့် လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးအစီအစဉ်တစ်ရပ် ဖြစ်ပါသည်။ သင်တန်းတွင် မှတ်ပုံတင်ထားသော သင်တန်းပို့ချရေး အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြင့် အလုပ်ပြင်ပ ဖြည့်စွက်လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးနှင့် လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း လက်တွေ့ကျသော အတွေ့အကြုံများကို ပေါင်းစပ်ပါဝင်ပါသည်။

အလုပ်ခွင်သင်တန်းဆိုတာ ဘာလဲ။

သင်တန်းသားများသည် သင်တန်းပြီးမြောက်သောအခါတွင် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းနယ်ပယ်၌ ကျွမ်းကျင်လာပြီး နိုင်ငံနှင့်အဝေး အသိအမှတ်ပြုသော VET ပညာအရည်အချင်းကို ရရှိမည်ဖြစ်သည်။ အလုပ်ခွင်သင်တန်းသည် သီးခြားနယ်ပယ်တစ်ခု၌ သင်တန်းသားကို လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးရန် အလုပ်ရှင်က သဘောတူညီပြီး သင်တန်းသားက လုပ်ကိုင်၊ လေ့လာရန် သဘောတူညီသော သင်တန်းသားနှင့် ၎င်းတို့၏အလုပ်ရှင်ကြားရှိ လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ အလုပ်ခွင်သင်တန်းများသည် လုပ်ငန်းနယ်ပယ်နှင့် လက်မှတ်အဆင့်တို့ပေါ် မူတည်၍ အများအားဖြင့် ကိုးလမှ ၄၈ လအထိ ကြာမြင့်သည်။

¹ <https://www.dtwd.wa.gov.au/apprenticeship-office>
² <https://www.apprenticeshipsupport.com.au/Apprentices/What-is-an-apprenticeship>

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလများနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများ

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလများနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများသည် အချိန်ပြည့်တက်ရောက်ရသော ကျောင်းသူကျောင်းသားများနှင့် အလုပ်ရှင်ကြားရှိ လစာပေးသော အလုပ်အကိုင်ပိုင်းဆိုင်ရာ လေ့ကျင့်သင်ကြားရေး အစီအစဉ်များ ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလများနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများသည် လူငယ်များအား ၎င်းတို့၏ အကြီးတန်း ကျောင်း စာပေလေ့လာသင်ကြားမှုများနှင့် မှတ်ပုံတင်ထားသော လေ့ကျင့်သင်ကြားရေး အဖွဲ့အစည်းဖြင့် လစာပေး အချိန်ပိုင်းအလုပ် လုပ်ကိုင်ခြင်းနှင့် အလုပ်ခွင်ပြင်ပ လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးတို့ကို ပေါင်းစပ်ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ကျောင်းသားများသည် လက်တွေ့ လုပ်ငန်းခွင်အတွင်း အတွေ့အကြုံများမှတစ်ဆင့် အလုပ်အကိုင်ကျွမ်းကျင်မှု တိုးတက်ကောင်းမွန်လာပြီး နိုင်ငံနှင့်အဝှမ်း အသိအမှတ်ပြုသော အရည်အသွေးတစ်ရပ်ကို လေ့လာသင်ယူကြပါသည်။ ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလ သို့မဟုတ် အလုပ်ခွင်သင်တန်းသည် ကျောင်းသား၏ ပိုမိုကျယ်ပြန့်သော ပညာရေးအစီအစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည်။

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလတွေနဲ့ အလုပ်ခွင်သင်တန်းတွေဟာ မည်သူ့အတွက်ပါလဲ။

ဤရွေးချယ်မှုသည် ကုန်သွယ်ရေး သို့မဟုတ် အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းအလုပ်၌ အလုပ်အကိုင်လမ်းကြောင်းတစ်ခု ဖော်ဆောင်ရန် စိတ်ပါဝင်စားပြီး ၎င်းတို့၏ အထက်တန်းကျောင်းပညာရေးကို ပြီးမြောက်လိုသော ကျောင်းသားများအတွက် ဖြစ်ပါသည်။

ကျောင်းသည် ကျောင်းသား၏လေ့ကျင့်ရေးအစီအစဉ်ကို ထောက်ခံရန် လိုအပ်ပါသလား။

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်း အခွင့်အလမ်းများကို ကျောင်းသား၏ အလုံးစုံသော ကျောင်းအစီအစဉ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့် ကျောင်းမှ ထောက်ခံရပါမည်။

ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလများနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများအကြောင်း ပိုမိုလေ့လာကြည့်ရှုလိုက်ပါ

ကျောင်း VET ညှိနှိုင်းရေးမှူးများသည် ကျောင်းအခြေပြု အလုပ်သင်ကာလများနှင့် အလုပ်ခွင်သင်တန်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သတင်းအချက်အလက်နှင့် အကြံဉာဏ်များကို ပေးဆောင်နိုင်မည် ဖြစ်သည်။ နောက်ထပ်အချက်အလက်များကို [လေ့ကျင့်သင်ကြားရေးနှင့် လုပ်အားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာန](#)³ ဝတ်ဆိုက်နှင့် [အလုပ်အကိုင်နှင့် ကျွမ်းကျင်မှု WA](#)⁴ ဝတ်ဆိုက်တို့တွင် တွေ့ရှိနိုင်ပါသည်။

³ <https://www.dtwd.wa.gov.au/apprenticeship-office/apprenticeships-traineeships-for-secondary-school-students>
⁴ <https://www.jobsandskills.wa.gov.au/training/schools-and-school-students>